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Uprzejmie informuję, że na XLVII sesji Rady Miejskiej 25 marca 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Anna 

Krakowska zgłosiła następujące wnioski i zapytania:  

1) Zapytała, jak to jest możliwe, że w sposób niewłaściwy regulowano opłaty, naliczano 
podatek Grupie Azoty i teraz Miasto musi zwrócić 6 mln zł właśnie temu 
przedsiębiorstwu, co jest dużym obciążeniem dla budżetu Tarnowa. 

2) Poprosiła o informację dotyczącą obecnych rocznych kosztów utrzymania Areny 

„Jaskółka” Tarnów. 

3) Panie Prezydencie, wczoraj na portalu Niezalezna.pl ukazała się informacja, 
z której wynika, że jest Pan pełnomocnikiem na powiat tarnowski ruchu „Wspólna 
Polska” (ja wiem, że to jest ruch NGO, czyli nie jest to partia polityczna), że jest to ruch 
organizowany przez Rafała Trzaskowskiego, a tylko naiwni mogliby sądzić, że Rafał 
Trzaskowski jest człowiekiem obcym Platformie Obywatelskiej. Bardzo by mnie 
ten problem interesował.  

4) Poinformowała o bardzo złym stanie technicznym ulicy Pasterskiej. Dodała, że ma ona 

zostać wyremontowana podczas budowy kolektora odwadniającego, jednak do czasu 

wykonania tej inwestycji konieczne jest wykonanie niezbędnych napraw, 

ponieważ obecnie przejazd tą drogą grozi uszkodzeniem samochodu. 

5) Odniosła się do wypowiedzi radnej Grażyny Barwacz (KRM.0003.356.2021) dotyczącej 

ograniczenia liczby oddziałów w szkołach ponadpodstawowych: 

Szanowni Państwo, dołączam się do prośby i zarazem pewnej sugestii Pani radnej 
Grażyny Barwacz. III Liceum skupia rzeczywiście uczniów najlepszych, przoduje 
w ruchu olimpijskim i zdecydowanie podnosi rangę tarnowskiej oświaty dzięki temu, 
że do tej szkoły uczęszczają uczniowie, co tu dużo gadać, z bardzo dużą liczbą punktów 
na starcie. Jest tam prowadzonych szereg dodatkowych zajęć, często społecznie, przez 
nauczycieli i gdyby zbilansować dokonania ruchu olimpijskiego za rok szkolny to nie 
ulega wątpliwości, że III [Liceum – przyp.] będzie kolejny raz przodowało. Mówię to jako 
była nauczycielka IV Liceum. Proszę Państwa, to nie jest tak, że nauczyciele III Liceum 
nie mają ograniczeń co do liczby godzin, nawet etatowych. Tam jest zatrudnionych 
rzeczywiście wielu nauczycieli, bo też szkoła liczy ponad tysiąc uczniów i przyłączam 
się do głosu radnej Grażyny Barwacz. Nie może być tak, że uczeń z bardzo dużą liczbą 
punktów, np. 150-160, do szkoły nie będzie przyjęty z powodu limitu pięciu klas.  

Myślę, że do tej sprawy należy podejść elastycznie, choć mając wielki szacunek dla pracy 
nauczycielskiej, wiem, że przy spadającej liczbie dzieci i młodzieży w Tarnowie, 
będzie chodziło o sprawę, o którą np. mnie wczoraj proszono – innych szkół, 
gdzie spadają godziny, gdzie nauczyciele rzeczywiście będą uczyć np. tylko na pół etatu 
czy na ¾ etatu, a jednak jest taki cel, który służy przede wszystkim uczniom.  



 

 
 
 
Jeśli pytam: „nauczyciele czy uczniowie?”, to na pierwszym miejscu stawiam uczniów, 
bo taka jest funkcja i misja szkoły, także tarnowskiej.  

Przyłączam się do prośby Pana Dyrektora Jana Ryby o przemyślenie raz jeszcze 
zwiększenia limitu klas w III Liceum Ogólnokształcącym. 
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